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Kulturnämndens arkivutskott  

 

 

§ 7  Stadsarkivarien informerade om 

- fortsatt hög intresse för och deltagande i 

Stadsarkivets programverksamhet på onsdagar. 

Nästa steg är att se om andra målgrupper kan 

nås. Det är också fortsatt ökad besöksantal till 

läsesalen.  

 

§ 8   Övriga frågor 

Mats Berglund slutar som ledamot i arkivutskottet. 

Ordförande framför ett varmt tack å 

arkivutskottets och förvaltningens vägnar.  

 

 

Vid protokollet 

Gabriel Marawgeh 

 


